



## **Mike Chiang\_Han Kun LLP(NYC)**

*, Han Kun LLP \_ NY*

---

+1 64 6849 2888  
mike.chiang@hankunlaw.com

### **PRACTICE AREAS**

- Mergers and acquisitions
- Foreign direct investment
- Intellectual property
- Private equity and venture capital
- Cross-border arbitration and dispute resolution

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Mike Chiang is a corporate attorney with more than 25 years of legal experience representing many U.S. and Chinese companies doing business in China and the U.S. Mike has substantial experience in assisting clients handle legal matters and issues of foreign direct investments, joint ventures, venture capital and private equity investments, mergers and acquisitions, intellectual property, technology licensing, sales and distribution transactions, etc.

Mike joined Han Kun LLP as a partner of its New York office in October 2023. Before this, Mike worked with Holland & Knight's San Francisco and New York offices for five years as a senior counsel and partner. He also previously worked for 20 years with Han Kun Law Offices, another large Chinese law firm, and a major U.S. law firm.

In addition to his corporate practice, Mike has extensive experience in advising clients on resolution of cross-border disputes, including assisting many U.S. and Chinese companies with various disputes arising from their investments and operations in China and the U.S.

Mike has substantial experience in working with many U.S. lawyers across different practices and geographical locations to help Chinese clients handle a wide range of transactional and litigation matters in the U.S. Mike also uses his in-depth understanding of China's legal and business practices and culture to help U.S. companies handle various transactional and litigation matters in China.

### **EDUCATION**

Mike Chiang received an LL.B. degree from Chinese Culture University in 1988. He also received LL.M. and J.D. degrees from the University of Notre Dame in 1991 and 1995, respectively.

### **QUALIFICATIONS**

Member of the New York State Bar  
Member of the California State Bar

**WORKING LANGUAGES**  
Chinese, English



## 蒋尚仁\_Han Kun LLP(NYC)

*Han Kun LLP - 纽约、Han Kun LLP \_ 纽约*

---

+1 64 6849 2888  
mike.chiang@hankunlaw.com

### 业务领域

- 兼并和收购
- 外商直接投资
- 知识产权
- 私募股权和风险投资
- 跨境仲裁与争议解决

### 工作经历

蒋尚仁律师拥有超过 25 年的商事法律经验，他为许多在中国和美国投资及开展业务的美国和中国企业提供各类法律服务。蒋律师在协助客户处理外商直接投资、合资企业、创投及私募股权投资、并购、知识产权、技术许可、销售和分销交易等法律事务及问题方面拥有丰富的经验。

蒋律师自 2023 年 10 月起任职 Han Kun LLP 纽约办公室的合伙人，他之前在 Holland & Knight 的旧金山和纽约办公室工作了 5 年，前后担任高级顾问和合伙人职务，再之前蒋律师在汉坤律师事务所的上海分所、一家大型中国律师事务所和一家大型美国律师事务所工作近 20 年。

除了公司法律事务外，蒋律师在协助客户处理跨国争议事务方面也拥有丰富的经验。他协助了许多美国和中国企业处理其在中国和美国的投资和运营所产生的各类争议。

蒋律师与许多位于美国各地并在不同专业领域有经验的美国律师合作，一起帮助中国企业处理各类美国的交易和诉讼法律事务，拥有非常丰富的经验。蒋律师也运用他对中国法律和商业习惯和文化的深入了解，帮助美国公司在中国处理各种交易和诉讼法律事务。

### 教育背景

蒋律师于 1988 年获得中国文化大学的法学学士学位。并分别于 1991 年和 1995 年获得美国圣母大学的法学硕士和法律博士学位。

### 执业资格

美国纽约州律师执业资格  
美国加州律师执业资格

### 工作语言

中文、英文